
Examination /  
Revision Date

Revision Made 

Page number Revision Made 

17 June 2019
90 Description of interior fittings of kitchen is amended

123 Typing error is corrected

19 June 2019 88 Description of interior finishes of kitchen is amended

12 September 2019 16 Location plan of the development is updated

14 November 2019

16 Location plan of the development is updated

92, 94, 96, 98, 
100, 102, 104, 

106, 108
Mechanical and electrical provisions are updated

9 January 2020

16 Location plan of the development is updated

17 Aerial photographs of the development are updated

18 Aerial photograph of the development is updated

22, 24, 25, 42, 
43, 50, 51 Layout is updated according to the latest approved building plans

83, 84
1. Elevation plans are updated according to the latest approved 

building plans
2. Date of the latest approved building plans is updated

85 Information is updated according to the latest approved building plans

92, 93, 110, 111 Layout is amended to follow that in the floor plan

120 Layout is updated according to the latest approved building plans

124, 125 Information in "Breakdown of GFA Concessions Obtained for All 
Features" is updated according to the latest approved building plans

檢視/修改日期
所作修改

頁次 所作修改

2019年6月17日
90 修訂廚房的室內裝置的描述

123 更正打印錯字

2019年6月19日 88 修訂廚房的室內裝修物料的描述

2019年9月12日 16 更新發展項目的所在位置圖

2019年11月14日

16 更新發展項目的所在位置圖

92,	94,	96,	98,	
100,	102,	104,	
106,	108

更新機電裝置

2020年1月9日

16 更新發展項目的所在位置圖

17 更新發展項目的鳥瞰圖片

18 更新發展項目的鳥瞰圖片

22,	24,	25,	42,	
43,	50,	51

根據最新經批准的建築圖則更新布局

83,	84
1.	根據最新經批准的建築圖則更新立面圖
2.	更新最新經批准的建築圖則的日期

85 根據最新經批准的建築圖則更新資料

92,	93,	110,	111 跟隨平面圖修訂布局

120 根據最新經批准的建築圖則更新布局

124,	125
根據最新經批准的建築圖則更新“獲寬免總樓面面積的設施分項”

的資料
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